

09.23 Godkjenning av møteinnkalling

Ingen innsigelser

10.23 Protokoll forrige møte

Ingen innsigelser

11.23 Meldinger og driftsorienteringer

01: Hangar

JK setter opp liste på de som må purres opp før årsskiftet. Det er kjøpt inn vifte til skolehangar. Det har kommet inn spørsmål om bruk av verktøy fra skolehangar, der er vi i utgangspunktet restriktive, da verktøyet der hører til der, og vi ønsker ikke at det forsvinner.

12.23 Skoling

Sak for skolesjef, men styret poengterer at det er viktig at klubben har nok instruktører til å håndtere omfanget av elever som kan tenkes komme.

13.23 Generell informasjon om drift

01: Faste utgifter

Kommunale utgifter har blitt mye dyrere enn tidligere, så det er foreslått at vi monterer vannmåler for bare å betale for faktisk forbruk – [Vedtatt at JK fikser vannmåler](#)

02: Aktivitetsnivå

Aktivitet i klubben kunne vært bedre, både i luften og på bakken. Med inneværende kostnadsnivå så kan det kanskje være krevende å løfte aktivitet i luften, men vi bør forsøke å få til mer på bakken.

14.23 Økonomi

Klubben har en sunn økonomisk drift, utgifter økt noe de siste årene pga. offentlige avgifter og strøm, men vi går fortsatt i pluss.

15.23 Diverse

01: Briefingrom

Vi skal lage et briefingrom hvor elev og instruktør kan sitte uforstyrret og planlegge skoletimen. I tillegg skal det settes opp en PC der, slik at elever kan gjennomføre eksamener og ta eksamensforberedelse. **BI ordner PC, JK ordner med møblement, og det må settes opp tid for dugnad for å tømme ett av soverommene for dette.**

02: Eventer på ENSO

Det har hendt at stengingen av flyplassen oppleves som mer omfattende enn den faktiske bruken. I tillegg får Stord Flyklubb mange telefoner under akro-treningen. **Styrets representant som stiller på neste samarbeidsmøte med flyplassen tar dialogen for å se om det finnes muligheter for å spisse tidspunkt for stenging for å ha noe fleksibilitet. Dette gjelder primært de som ankommer flyplassen, det oppleves ikke som et stort problem i forhold til skoling og lokal flyging.**

03: Epost-gruppe for hangarleietagere

I dag er det lite kommunikasjon rundt aktiviteten i hangaren. Det foreslås derfor å sette opp en epostgruppe slik at endringer kan meldes i gruppen. **JK setter opp en slik**

04: Forslag om sosiale aktiviteter på søndager. Hadde det vært mulig å sette opp en kakeliste eller tilsvarende? **Vi begynner med å oppdatere FB-arrangement for å se om det øker deltagelsen, JK ordner dette.**